
Vážení,

 

v roce 2015 jsem se po dlouhé době odhodlal opět navštívit Šumavu. To co jsem viděl se mnou

nejen hluboce otřáslo, ale mne i navždy změnilo. Nebyla to dobrá dovolená. O té doby jsem se

začal důsledně zajímat o dění na Šumavě. Od mé poslední návštěvy Šumavy to s ní šlo dost

z kopce.

Původním povoláním jsem agronom. V současnosti pracuji jako externí podnikový ekolog. Bohužel

se denně setkávám s nic neřešící legislativou a zvůlí státních orgánů. Firmy jsou trestány ne za

znečištění životního prostředí, ale za špatné či chybné vyplnění dokladu a podobné nesmysly.

Vyrůstal jsem na začátku 60 let na malé vesnici u Jindřichova Hradce a dá se říci, že tam jsem se

naučil mít rád přírodu. Tenkrát byla ještě příroda v JČ dost nedotčená. Proto jsem také později

studoval fytotechniku.

Navštívil  jsem vaše stránky a velmi mne zaujaly.  Jsem rád,  že máte na současné dění  stejný

názor. Vaše stránky mi pomohly pochopit dost dění okolo tzv. ochrany přírody na Šumavě. Bohužel

musím konstatovat, že se vrací doba Lysenka a Lepešínské, i  když nechci snižovat Lysenkovy

zásluhy na objev jarovizace.

Obávám se, že tuto válku po přijetí novely 114 prohrajeme a za několik let již nebude zač bojovat.

 

Rád bych Vás poprosil o zaslání na dobírku Vašich publikací Šumava a její perspektivy I a II, doufám že

budou ještě k dostání.

Přeji mnoho zdaru Vaší práci, a pevné zdraví.

 

                              Pozn. redakce:

                              vzhledem k diskriminaci  osob s racionálním pohledem na přírodu  
neuveřejňujeme adresu.

 


